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Roger Torrent va ser un dels pocs triomfadors en les f iles republicanes. L'alcalde de Sarrri� de Ter no nom�s va

aconseguir tornar a ser la for�a m�s votada sin� que va arrasar els seus socis de govern, CiU, i l'�nic grup de

l'oposici�, PSC. Torrent assegura que mantindr� el di�leg.

En un context de caiguda d'ERC, quina lectura fa del seu increment?

Molt i molt positiva. Cada municipi, cada �mbit �s diferent. La nostra �s positiva. I no faria una lectura m�s enll�.

Qu� ha fet que el 72% dels seus ve�ns conf i�n amb el seu grup?

Han valorat una bona legislatura, la feina feta i la proximitat amb els ve�ns i les ve�nes. A m�s hem avan�at molts

passos i hem aconseguit tirar endavant moltes obres, projectes i nous serveis. Tot s'ha fet bastant al costat dels

ve�ns i sent molt propers.

Obtenir 9 dels 11 regidors li permet prescindir totalment de l'oposici�. Comptar� amb ells?

Segur que hi comptar�. Ho hem dit tota la campanya, en el context actual �s impor tant que sapiguem sumar i

trobar-nos amb projectes concrets i amb el objectius generals. Ho deiem perqu� ens ho creiem. Veurem com

evoluciona tot a par tir del ple de constituci�, per� vull que CiU i PSC ens ajudin i que par ticipin  en els projectes

de legislatura.

Vost� ha estat un dels m�s destacats d'ERC. Anir� a algun altra instituci� com la Diputaci� o el Consell

Comarcal?

La veritat �s que no m'ho he plantejat. Si es d�na el cas, ho estudiar� tant des de l'�mbit personal i familiar com

amb el grup.  El que vingui, vindr�.

Deu ser dels pocs candidats que han doblat els seus vots en dues convocat�ries consecutives.

No tinc const�ncia i evidentment em sorprenen els resultats.  Compt�vem que tindr�em una bona acollida,

perqu� tot el grup notavem  bones vibracions i pensavem que aix� es traduiria en bons resultats. Per mi �s

anecd�tic el fet de doblar, per� s� que tinc molt clar que aix� �s un reconeixement al treball fet en cada

legislatura. Se'ns ha premiat sempre.

Ara que t� 9 regidors, que far�?

Intentar fer-ho com ho hem fet aquests 4 anys.

Qu� passar� amb el POUM?

El POUM s'aprovar� aviat. De totes maneres est� consensuat amb tots els par tits. Potser hi ha algun mat�s per�

hi ha consens, que en aquests moments pot ser implicit, per� amb el proc�s de par ticipaci� ciutadana hem

observat que hi ha un ampli consens de les directrius generals.
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